
PROTOKÓŁ nr LXIII/2022 

Z LXIII NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 8 czerwca 2022 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył  

o godz. 08:00 Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, 

stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania 

uchwał – załącznik nr 1, a zakończył o godz. 08:30 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Sierpca – załącznik nr 2. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał porządek obrad i poddał go pod 

głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski 

3. Uchwała RM ws.udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 

Wstępnych informacji na temat podejmowanej uchwały udzielił Burmistrz,  

p. J. Perzyński, który poinformował, iż został rozpoczęty projekt związany z 

modernizacją ul. Piastowskiej, podzielony na trzy części. Dwie z tych części projektuje 

i koszt pokrywa MZDW, trzecia część jest finansowana ze środków miejskich na mocy 

porozumienia z MZDW. Wyjaśnił, że podjęcie tej uchwały jest potrzebne do 

kontynuacji podpisania umowy i dalszej współpracy. Radna, p. B. Gil, zapytała, w 

którym miejscu będzie to wykonywane? Dokładnych wyjaśnień na ten temat udzielił 

Naczelnik WIR, p. B. Ciemiecki, że jest to odcinek od budynku „Ecru”, czyli 

skrzyżowania przy poczcie, do ronda przy CKISZ. Kolejny odcinek jest za rondem do 

torów. Radna zwróciła uwagę, że do projektu takiej uchwały warto by było 

dołączyć mapę a takiej mapy nie ma. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, 

wyjaśnił, iż sesja została zwołana w trybie nadzwyczajnym i uchwały były szybko 

przygotowywane, ale Naczelnik WIR przedstawił bardzo obrazowo, co jest 

przedmiotem uchwały. Radny, p. P. Rzeszotarski, powiedział, że Radna o tą samą 

uchwałę pyta trzeci raz i czy jest to informacja dla mieszkańców, czy dla Radnej? 

Radna Gil stwierdziła, że pewne dokumenty są zawsze potrzebne  i zadała pytanie, 

ilu mieszkańców Sierpca ma internet i czy ogląda przebieg sesji zarejestrowanej. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśnił, że uchwała mówi o przekazaniu pomocy 

finansowej na projektowanie drogi więc o jakich mapach ma być mowa. Mapy 

będą wtedy, kiedy droga zostanie zaprojektowana a bardziej szczegółowo, niż 

między „Ecru” a torami, nie jest w stanie odpowiedzieć Radnej na to pytanie. Radny, 

p. K. Skrzyński, zapytał, od jakiego czasu temat modernizacji ul. Piastowskiej jest już 

przez Radnych omawiany? Burmistrz odpowiedział, że nieformalne rozmowy trwają 

od dwóch lat a sformalizowane zostały ok. jednego roku i trzech miesięcy temu, na 

początku roku 2021. Dodał, że MZDW zdecydowało się pokryć koszty około dwa razy 

większe, jest to trudne zadanie, ponieważ są wykonywane dwa odcinki, od mostu do 

poczty. Miasto pokrywa koszty odcinka od „Ecru” do torów.  Koszt trzeciego odcinka, 

od torów do granicy Sierpca, pokrywa MZDW. Sam koszt projektowy wszystkich 

trzech odcinków wyniesie ponad milion złotych. Radny, p. K. Skrzyński, podziękował 

za obszerne wyjaśnienia i wyraził nadzieję, że na ten temat już nie będzie rozmów, bo 

pewien etap jest już zamknięty i przechodzimy dalej. Radna, p. B. Gil, wyraziła opinię, 

że Radni maja prawo pytać tyle razy, ile uznają za stosowne. Dopytała jeszcze, czy 

te 362 tys. zł to jest tylko na dokumentację, czy również na wykonanie? Burmistrz 

odpowiedział, że kwota zapisana w uchwale przeznaczona jest na wykonanie 

dokumentacji. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

486/LXIII/2022 RM  ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego - załącznik nr 4 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski 

4. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

O głos została poproszona Skarbnik, p. K. Joniak, wyjaśniając, że najważniejszą 

zmianą jest zmiana dotycząca uchwały przed chwilą podjętej przez Radnych w 

głosowaniu w poprzednim punkcie. Następnie wymieniła najważniejsze zmiany 

wpływające na zwiększenie dochodów budżetu gminy oraz zmianę spowodowaną 

zmniejszeniem wydatków bieżących i wprowadzoną na zadania majątkowe, którą 

jest kwota na modernizacje systemu grzewczego przy ul. Płockiej 45 a. Jest to 

budynek Gminy Miasta Sierpc. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy nie ma żadnych zmian 

w wydatkach majątkowych? Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie ma. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

487/LXIII/2022 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok - załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski 

5. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022-

2029. 

O głos ponownie została poproszona Skarbnik, p. K. Joniak, która poinformowała o 

tym, że w związku z tym, że jedno z zadań stało się zadaniem wieloletnim, czyli 

zmiana systemu grzewczego na ul. Płockiej, budynek ADM-u, zostało wprowadzone 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dlatego też zostaje ona w formie tabelarycznej 

uaktualniona i doprowadzona do kwot wydatków i dochodów, zgodnie z podjętą 

uchwałą w pkt. 4. W Wieloletniej Prognozie Finansowej zadanie to jest rozłożone na 

lata 2021 – 2022. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2022-2029 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

488/LXIII/2022 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2022 rok - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz 

Rzeszotarski, Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Waldemar Frydrychowicz, Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski 

6. Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku, obrad Przewodniczący Rady Miejskiej, p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady LXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 


